
 

Årsmötesprotokoll 2017 
 

Datum: 2017-11-29 

Plats: Stockholm Conference Center, Norra Latin, Stockholm 

Antal närvarande medlemmar: 20 stycken. Varav 15 stycken Hade rösträtt 

Närvarande styrelsemedlemmar:  Erik Dickson 

   Anna Norell 

   Cecilia Erling Widegren 

   Susanna Lindby 

   Magnus Bergström 

 

§1 Föreningens vice ordföranden, Erik Dickson, hälsade alla deltagare välkomna till SOIF:s 

årsmöte och förklarade årsmötet öppnat. 

 

§2 Till ordförande för årsmötet valdes Erik Dickson. 

 

§3 Till sekreterare för årsmötet valdes Anna Norell. 

 

§4 Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Samuel Carlsson och Anton Johannesson 

 

§5 Tillägg på dagordning där §15b Representant för ortopediskt magasin lades till i 

dagordningen. Därefter godkändes dagordningen.  

 

§6 Röstlängd upprättades genom avprickning. 

 

§7 Årsmötet ansågs av mötet vara stadgeenligt utlyst. 

 

§8 Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse  

Vice sekreterare Susanna Lindby läste upp verksamhetsberättelsen för kalenderåret 

2016. Mötet beslutade att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna. 

Sveriges 

Ortopedingenjörers 

Förening                                                                   



 

 

 

§9 Kassör Magnus Bergström läste upp revisionsberättelsen.  

 

§10 Kassör Magnus Bergström redovisade årsredovisningen. 

 

§11 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2016. 

 

§12 Till vice ordförande valde mötet Klara Mathiesen på 2 år (nyval). 

 

§12b Till sekreterare valde mötet Anna Järnhammer på 2 år (nyval). 

 

§12c Till posten vice kassör fanns ingen representant. Nuvarande vice kassör Cecilia 
Widegren sitter kvar som beslutsfattande så länge som positionen är vakant och 
valberedningen får i uppdrag att finna en kandidat för positionen.  

 Från och med 151002 består styrelsen av följande ledamöter: 

 Ordförande:    Isak Haapaniemi (sittande) 

 Vice ordförande:   Klara Mathiesen (nyval) 

 Sekreterare:   Anna Järnhammer (nyval) 

 Vice sekreterare:  Susanna Sjögren (sittande) 

 Kassör:   Magnus Bergström (sittande) 

 Vice Kassör:   Vakant 

 

§13 Till revisorer valde mötet Kenth Lund (omval) på 1 år. Styrelsen får ansvaret att ta fram 
en ny extern revisor, gärna nära Kent Lundh geografiskt.  

 

§14 Till ledamöter i valberedningen valdes Jan Ottosson (sammankallande, nyval), Bo 

Andersson (nyval) och den tredje platsen lämnas vakant. 

  

§15 Marie Eriksson (omval) och Göran Andersson (omval) valdes till att, jämte kassören i 

SOIF, utgöra stipendiekommittén. 

 Inga representanter valdes för forskningsfonden eftersom den ännu inte är igång.  

 



§15b Jenny Utbult blir ny representant för Ortopediskt magasin.  

 

§16 Mötet fastställer att medlemsavgiften för ordinarie/studerande förblir samma för 
nästkommande år som tidigare år, dvs. 500 kr för ordinarie medlem och 0 kr för 
studerandemedlem. 

 

§17 Styrelsen presenterar en proposition för stadgeändring gällande uteslutande av 
medlemmar (se bilaga 1).  

Mötet godkänner styrelsens proposition gällande uteslutande av medlemmar. I 
enlighet med §13 i stadgarna så skall stadgeändringar och tillägg beslutas av två på 
varandra följande ordinarie årsmöten. Propositionen bör därför godkännas på nästa 
årsmöte för att äga giltighet.  

 

§18 Ingen motion har inkommit från medlem.  

 

19 Styrelserna för OTB och SOIF har en pågående dialog om hur föreningarna skall kunna 

utveckla samarbetet och öka förutsättningarna för en positiv utveckling i de olika 

framtidsfrågor som den Ortopedtekniska branschen står inför.  

Optikerbranschens VD Fredrik Tunell presenterade hur deras sammanslagning mellan 
optikerförbundet och optikbranschen ser ut. De har nu en samarbetande organisation 
som driver branschfrågor åt medlemmarna i de olika förbunden.  

Styrelsen kommer fortsätta dialogen med OTB under kommande år med hjälp av 
lärdomar från optikerbranschen.  

 

§20 Vid flera årsmöten har frågan kring forskningsfonden kommit upp och styrelsen har 
fått i uppdrag att ha ett dokument klart för att få igång fonden. Styrelsen har under 
året undersökt vad som hänt med det tidigare förslag som presenterades vid ett 
tidigare årsmöte kring 2011 och funnit ett påbörjat dokument. Dock finner styrelsen 
att uppdraget bör ske av medlemmar som har en bättre kännedom kring utbildning 
och forskning. David Rusaw, Anton Johannesson, Ulla Tang och Marie Eriksson 
kommer sitta i en arbetsgrupp som kommer omarbeta det tidigare förslaget.  

 

§21 Övriga frågor 

 Styrelsen presenterar 2017 års stipendiat Ulla Tang.  

 Jenny Utbult hade en motion som dessvärre inte kommit in i tid varpå det blev 
en övrig fråga. Hon vill uppmuntra arbetsgivare att få sina anställda att vara 
medlemmar och lyfta engagemang i SOIF som ett positivt mervärde vid 
medarbetarsamtal och vid andra tillfällen. Se hela texten i bilaga 2.  

§22 Ordförande förklarade årsmötet avslutat och tackade mötesdeltagarna för deras 
medverkan. 



 

Vid protokollet   Justeras 

  

 

 

 

Anna Norell    Samuel Carlsson 

 

 

 

 

 

    Anton Johannesson 

  



Bilaga 1 

 

 

SVERIGES  

ORTOPEDINGENJÖRERS  

FÖRENING 
www.soif.se 

 

 

Proposition till SOIF’s årsmöte 2017 
  

  

Förslag till stadgeändring gällande uteslutande av medlemmar 
SOIF’s styrelse har under en lång tid önskat att förändra och förnya synsättet kring medlemskap och vill hellre 
välkomna våra medlemmar snarare än att utesluta dem.  
 
Den föreslagna stadgeändringen gäller §5 där punkt 2 och 3 föreslås tas bort ur stadgarna.   
 
Punkt 2 och 3 ser för närvarande ut som nedan. 
"Medlem som under två år på varandra följande år ej betalt årsavgift ska efter årsmötesbeslut uteslutas ur 
förening." 
 
"Medlem som uteslutits på grund av obetalda avgifter skall erläggas två årsavgifter vid återinträde." 
 
Vi föreslår att dessa två punkter ersätts med följande. 
Medlemskap erhålles för medlem som betalt avgift för aktuellt år.  
 
Styrelsen föreslår därför att årsmötet antar ovanstående förslag till stadgeändring 
 
Vidare föreslår styrelsen att årsmötet utser en arbetsgrupp som till nästkommande årsmöte reviderar stadgar-
na. Revideringen skall delges styrelsen två månader innan årsmötet.  
 

 

  



Bilaga 2 

 

Motion till årsmötet i SOIF 

SOIF är ett viktigt organ för branschen och för utveckling och fortbildning av ortopedingenjörer. 

För verksamheter både i privat och landstingsregis är det centralt att engageman i SOIF och andra 

ideella föreningar, SoS, SOTF eller ISPO ses som positivt och till viss det får skötas på arbetstid, 

deltagande i styrelsemöten etc. 

Motionen vänder sig både till SOIFs styrelse och enskild medlem i SOIF.  

I dagsläget är det ej självklart att ledare för ortopedtekniska enheter är medlem i SOIF eller ens 

ortopedingenjör. Styrelsen bör verka för ett nätverks med avdelnings, enhets och verksamhetschefer 

där tjänster som förmedling av lediga tjänster och utbildningar som SOIF är delaktig i för att skapa ett 

intresse för ansvariga inom ortopedteknik att möjliggöra och uppmuntra medarbetare och kollegor 

att engageras sig i de intresseföreningar som finns. 

För den enskilda medlemmen som har en ansvarsposition inom ett företag bör vi verka för att 

engagera våra kollegor på motsvarande positioner att vara medlemmar och lyfta engagemang i SOIF 

som ett positivt mervärde vid medarbetarsamtal och vid andra tillfällen 

 

Jenny Utbult, verksamhetschef TeamOlmed Södersjukhuset 

 

 


